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Serratusell respon a la carta d'alguns alcaldes 
LI. Pascual 

Amb motiu d'unes declara
cions de la gerent del Consell Co
marcal Rosa Ribas a un periòdic 
que van ser contestades per al
guns alcaldes de la comarca amb 
una carta pública on es demana
va una rectificació, el president 
del Consell Comarcal, Josep Ser
ratusell, ha fet una carta de res
posta que reproduïm. Hem parlat 
amb ell per conèixer més aspec
tes d'aquest tema, r ha deixat clar 
que dóna per acabada la polèmi
ca, donat que cap alcalde no ha 

tornat ha insistir en les declara
cions. Per Josep Serratusell "el 
tema havia sortit de mare, pen
so que les confrontacions s'han 
de donar cada quatre anys. 
Amb aquestes polèmiques per
judiquem als que ens han elegit 
perquè desvien l'atenció dels 
problemes veritablement im
portants". 

Ei grup municipal conver
gent no portarà el tema de l'Au
todeterminació a l'ajuntament 
de Granollers. 

En un altre ordre de coses hem 
demanat a Josep Serratusell com 

a cap de l'oposició a l'ajuntament 
de Granollers en representació 
de Cenvergència i Unió que expo
si la posició del seu grup munici
pal. Per Serratusell "ia posició 
del nostre grup després d'una 
valoració de tot ei tema és de 
no presentar cap proposta a l'a
juntament de Granollers dotiat 
que la Cambra Parlamentària 
és la màxima representació ca
talana i per tant ja no cal pren
dre més posicions". 

Josep Serratusell ha manifes
tat que no els fa angoixa parlar 
d'aquest tema i a nivell personal 

tampoc. Per Josep Serratusell 
"assolint en un 100% la propos
ta parlamentària a nivell polític, 
personal i com a parlamentari". 
Preguntat sobre si recolzarien 
una proposta a l'ajuntament Ser
ratusell manifesta que "donaria 
una resposta puntual si es plan
tegés la qüestió, però estaria 
condicionat a que respectés la 
proposta parlamentària tai i 
com es va formular, tenimnt 
sempre present que la resolu
ció parlamentària ja té prou 
força per si mateixa com per fer 
innecesaris altres pronuncia
ments. 

Il·lm/a. Sr/a. Alcalde, 
Passo tot seguit a contestar-vos l'escrit que juntament amb al

tres alcaldes de la comarca em vau adreçar amb data 21/12/89, re
gistrat d'entrada en aquest Consell Comarcal, el dia 2 de gener 
d'enguany. 

En primer lloc he de dir-vos que considero que l'entrevista, en
cara que amb el títol "Rosa Ribas, gerent", tal com està planteja
da no va tan adreçada al Gerent del Consell Comarcal, des del punt 
de vista institucional, sinó a la Sra. Ribas personalment. 

Tant és així, que preguntes sobre la present o passada afiliació 
política 0 les preferències musicals, van dirigides clarament a la per
sona i no pas al càrrec. 

Ara bé, això no treu que, en establir-se una convergència entre 
la Rosa Ribas persona i la Rosa Ribas gerent, la resposta que se
gons manifesten els ha "sorprès i indignat", no pot considerar-se 
afortunada, malgrat que no porti la malícia que els signants d'a
questa carta hi heu volgut veure. 

D'atra banda, si algú, durant la curta vida encara del Consell Co
marcal he fet palesa la voluntat de "crear canals de cooperació, 
de confiança I de bona relació amb tots els ajuntaments I alcal
des de la comarca sigui quina sigui la seva afiliació política", 
per utilitzar les mateixes paraules, ha estat un servidor i el Grup Co
marcal de CiU. 

Només cal repassar les actes de les sessions celebrades fins 
avui, i molt especialment l'acta constitucional d'aquest Consell per 
veure amb quins termes s'expressaven uns i altres, i on, si no re
cordo malament, el mot més suau amb el que se'ns va qualificar 
va ésser de "mediocres". 

Estic d'acord en què "foto els alcaldes han estat elegits de
mocràticament i. Independentment de la seva ideologia, per da
munt de tot representen a la seva població", però espero que es
tarem d'acord en que el Consell Comarcal també és fruit d'una Llei 
democràtica, i que en virtut d'aquesta, el seu President també ha 

d'assolir, tot respectant sempre com ho ha fet, la figura dels Alcal
des, un cert nivell de representativitat. 

Representativitat que, bé m'està dir-ho, ha estat normalment ac
ceptada i respectada per Alcaldes que pertanyen a opcions políti
ques diferents a la meva, i que no han tingut inconvenient, dins de 
les més normals vies de convivència democràtica, en copresidir ac
tes organitzats als seus municipis pel Consell Comarcal, o bé con
vidant-nos a participar en altres actes del propi Ajuntament. 

Però també cal dir, que en altres casos, s'han ignorat reiterada
ment invitacions per copresidir actes, alguns amb presència de per
sones vingudes de fora de la comarca, sense tenir coma mínim, la 
delicadesa d'excusar o refusar la invitació. El silenci per resposta. 

I més val no parlar d'aquelles ocasions que no hi hagut ignoràn
cia, sinó clara voluntat d'ofegar qualsevol nivell de representativi
tat, que ha portat a molts organitzadors a nivells clarament in
còmodes. 

Però el que cal, per sobre de tot, és no donar la sensació al ciu
tadà que immersos en "picabaralles" polítiques hi ha coses que 
queden per fer o es fan malament per manca de col·laboració en
tre Institucions governades per opcions polítiques diferents. Això 
seri^ greu. 

Es en el marc d'aquesta creença, que ha demanat a la Sra. Rosa 
Ribas una nota explicativa de les seves paraules, al mateix temps 
que expresso la meva voluntat de treballar per i amb els Ajunta
ments en un àmbit de mútua col·laboració, al marge de partidis
mes, i en benefici dels ciutadans del Vallès Oriental. 

Espero que aquest escrit haçi sen/it per exposar clarament la 
meva opinió tal com em demanàveu, i en fer-ho es puguin restablir 
els vincles de confiança necessaris per a treballar tots plegats en 
l'objectiu pel qual hem estat escollits: servir als nostres Ajun
taments. 

Atentament, 
Josep Serratusell I Sl^es 

Nous tinents d'alcalde a Montornès 
Ofèlia Roca 

L'alcalde de Montornès, Este
ve López, mitjançant el decret 
d'alcaldia 5/1990 de 8 de gener 
ha nomenat tinents d'alcalde a Pi
lar Carrillo Marquez i Joan Pere 
Egea Martínez en substitució dels 
fins ara tinents d'alcalde Antoni 
Moriana López i Joaquim Mora 

Martínez. Antoni Moriana, regidor 
de governació a l'ajuntament de 
Montornès deixa el càrrec de 2n. 
tinent d'alcalde per raons estric
tament laborals, però continua 
com responsable de l'àrea de go
vernació. Joaquim Mora va ocu
par el càrrec de 5è tinent d'alcal
de i regidor de 3' Edat fins el 1r. 
de desembre en que va fer oficial 

Presentació del llibre 
'̂Granollers 1936-39: conflicte 

revolucionari i bèl·lic" 

Redacció.- El passat diven
dres es va presentar ai Museu de 
Granollers el llibre històric "Gra-
nolles 1936-39: conflicte revolu
cionari i bèl·lic", escrit per Joan 
Garriga, Albert Camps, Josep 
Homs i Joaquim Jordana. 

El llibre, que va ser presentat 
per l'historiador Pelai Pagès, re
cull el treball col·lectiu dels quatre 
IWstoriadors sobre la realitat so

cial de Granollers durant la Guer
ra Civil. Així es pot conèixer el 
conflicte polític i social de l'època 
i la situació dels refugiats a la 
nostra ciutat. 

Aquest llibre s'emmarca dins el 
seguit d'obres realitzades sobre 
Granollers amb motiu de la com
memoració del 50è aniversari de 
l'acabament de la Guerra Civil ce
lebrat l'any passat. 

la seva dimissió. 
El decret d'alcaldia nomena 

també membres de la Comissió 
de Govern de l'ajuntament de 
Montornès als tinents d'alcalde 
Pilar Carrillo i Joan Pere Egea i 
estableix el següent ordre per la 
substitució de I alcaldia en cas de 
vacant o malaltia: 1r. Ignasi Valls 
Vilaró, 2n. Manuel Càmara Parra-
ga, 3r. Pilar Carrillo Màrquez, 4t. 
Pere Pericas Blanchart i 5è Joan 
Pere Egea Martínez. El decret 
haurà de ser ratificat pel ple en la 
propera sessió que celebri. 

Adhesions al dret a 
l'Autodeterminació 
Les Federacions de SANITAT i 

BANCA de la Unió Sindical Obre
ra al Vallès Oriental (USO), amb 
data del dia 9 de gener d'en
guany, van prendre la decisió 
d'adherir-se a la resolució del 
Parlament de Catalunya pel dret 
a l'Autodeterminació. La propos
ta va partir del responsable de la 
Federació de Sanitat, Miquel Pé
rez Fanio i s'hi va adherir també 
la Federació de Banca, represen
tada per J.P. Garsaball. Val a dir 
que el sector sanitari és un dels 
que la USO hi té més representa
ció sindical dins la nostra co
marca. 

En un altre ordre de coses, el 
Comitè Executiu Comarcal de la 
Unió Sindical Obrera al Vallès 
Oriental (reunit el dia 9 de gener) 
va prendre, entre d'altres, la reso
lució d'adherir-se també a la 
Campanya Popular per l'accepta
ció del Comitè Olímpic Català a 
les Olimpíades de Barcelona. 

Montornès 

Reducció del 
bitllet de 

l'autobús pels 
avis 

Ofèlia Roca 

Des del passat 2 de gener els 
avis de Montornès que hagin de 
desplaçar-se a Montmeló o Gra
nollers amb els autobusos de la 
companyia de transport públic 
Sagalès, S.A., només nauran d'a
bonar el 25% de l'import del bit
llet. Aquesta reducció en el preu 
del viatge es deu a l'acord a que 
va arribar l'empresa Sagalés amb 
l'ajuntament de Montornès. D'a
questa manera l'empresa Saga
lès aporta el 25% de l'import, fa-
juntament subvenciona er50% i el 
jubilat el 25% restant. 

Aquests nous bitllets d'auto
bús pels avis cal demanar-los 
amb antelació als mateixos Ca
sals dels Avis que s'encarreguen 
de fer la gestió amb l'ajuntament 
de manera mensual. Els tiquets 
es presenten en fulls de 16 viat
ges, repartits en 4 viatges a Gra
nollers, 4 de tornada, 4 a Mont
meló i 4 de tornada. Els tiquets 
han d'anar amb el nom i cog
noms de la persona que els ha de 
fer servir que ha de presentar 
també el DK\. 

Cada full de 16 viatges costa 
als avis de Montornès 283 ptes. i 
a l'ajuntament 567 pts. El viatge a 
Granollers costa als avis 22'5 pts. 
i 45 pts. a l'ajuntament, i el viatge 
a Montmeló costa als avis 12'92 
pts. i 25'83 pts. a l'ajuntament. 

Durant el mes de gener es be
neficien d'aquesta reducció 351 
avis de Montornès amb un cost 
per l'ajuntament de 300.000 pts. 

Quatre Camins 
augmenta la 

vigilància 
Redacció.- La presó de Qua

tre Camins, situada en el terme 
municipal de la Roca del Vallès, 
ha intensificat les mesures de se
guretat existens fins ara en previ
sió d'algun possible atemptat. 
Segons indica un comunicat de la 
Secció Sindical de la Unió de 
Funcionaris d'Institucions Penin-
tenciàries de Catalunya, el proper 
més de març la presó de Quatre 
Camins, podria acollir presos de 
les organitzacions Terra Lliure i 
Grapo I és per aquest motiu i pel 
fet que s'ha vist persones fent fo
tografies del centre (jenitenciari 
que es creu en la possibilitat d'un 
acte terrorista. D'altra banda, al
guns funcionaris de la presó de 
Quatre Camins han rebut amena
ces. Les mesures preses al cen
tre passen per més vigilància po-
licial, barreres i d'altres aparells 
detectors que impossibilitin l'ac
cés de persones desconegudes 
dins el recinte de la presó. 

La presó de Quatre Camins 
—primera depenent de la Gene
ralitat— que va ser creada per 
descongestionar la presó Model 
de Barcelona, aplega hores d'ara 
uns cinc-cents presos que han 
anat arritjant gradualment. L'arri
bada de nous presos es conti
nuarà fent de forma gradual fins 
a cobrir un total d'un miler de pla
ces que la presó de Quatre Ca
mins té pels reclusos. 

Gualba 
M. Parera 

Un carrer nou de 
cases unifamiliars 

Un total de 13 vivendes unifa
miliars són contruïdes actualment 
i un cop acabades formaran un 
carrer més de la població. En les 
seves proximitats hi ha el projec
te de fer-ne 26 més una vegada 
s'hagin venut la primera fase. 
Aquestes noves residències quan 
siguin habitades contribuiran al 
creixement del nombe d'habi
tants principalment a l'estiu on el 
clima és molt agradable i menys 
contaminat que a les grans ciu
tats. Bona part dels estiuejants 
vénen els caps de setmana per 
gaudir d'un parell de dies d'es
barjo i allò que se'n diu canvi d'ai
res, també durant tot l'any. 

L'avet de la plaça 
Raguer 

Aquestes festes nadalenques 
l'arbre col·locat al bell mig de la 
Plaça encertadament enllumenat 
ha sigut motiu de comentaris molt 
favorables. El vespre donava un 
ambient de festa destacable. 
Tamt>é la instal·lació de llums ex
traordinaris durant les passades 
festivitats en els principals carrers 
ha constituït una agradable nove
tat que serà bo tingui continuïtat 
els anys vinents. La restauració 
dels bancs de l'esmentada plaça 
per part de l'ajuntament és una 
realitat degudament valorada, 
queda però disposar la seva pin
tura com més aviat millor per pre
servar la seva conservació per 
força anys. 

Bona collita de bolets 
Encara que més tard del temps 

habitual el mes de desembre i àd
huc els primers dies de gener 
s'han trobat cistells de rovellons 
pels experts de la pot>tació, cosa 
que no deixa de ser excepcional, 
atès que si les pluges es pro
dueixen en el temps adequat, la 
majoria de tx>lets en aquests in
drets surten els mesos de tardor 
i no pas a l'hivern com ha succeït 
enguany. 
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